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 Kilise Burnu Tünelinde feci kaza 

Yaralılar, sağlık görevlilerinin ilk müdahalesinin ardın-
dan Giresun Eğitim ve Araştırma Hastanesi'ne kaldırı-
larak tedaviye alındı.

 KAMYONET SÜRÜCÜSÜNÜN EŞİ KURTARILAMADI 
Ağır yaralı Asiye Bayraktaroğlu, tedavi gördüğü 

hastanede doktorların tüm çabasına rağmen yaşa-
mını yitirdi. Kamyonet sürücüsü Nuri Bayraktaroğ-
lu'nun tedavisine ise hastanede devam ediliyor.

TERS YÖNE YANLIŞLIKLA GİRMİŞ
Kazada 3 kişi hayatını kaybederken, tedavisi süren 

kamyonet sürücüsünün, köyüne gitmek istediği, kara 
yolunda bağlantı yolu olduğunu zannederek, ters 
yöne yanlışlıkla girdiğini söylediği belirtildi.

Kazada yaşamını yitiren Selçuk Aktan Niğde'de, 
Fatih Bayır Tirebolu'nun Belen köyünde, Asiye Bayrak-
taroğlu ise Tirebolu'ya bağlı Yaraş köyünde toprağa 
verildi.

irebolu ilçesinde, tünelde ters yönde giden 

Tkamyonetle hafif ticari aracın çarpışması sonu-
cu meydana gelen kazada 3 kişi öldü, bir kişi ya-

ralandı. Hastanede tedavisi süren kamyonet sürücüsü 
Nuri Bayraktaroğlu'nun, bağlantı yolu olduğunu zanne-
derek, ters yöne yanlışlıkla girdiğini söylediği belirtildi.

Kaza, önceki gün saat 15.00 sıralarında ilçenin giri-
şindeki Kilise Burnu Tüneli'nde meydana geldi. Gire-
sun'dan Trabzon yönüne giden Selçuk Aktan (37) yöne-
timindeki 61 AAJ 718 plakalı hafif ticari araç, ters yönde 
giden Nuri Bayraktaroğlu'nun (80) kullandığı 28 TC 836 
plakalı kamyonetle çarpıştı. Kazada hafif ticari aracın 
sürücüsü Selçuk Aktan ile yanındaki Fatih Bayır (39) olay 
yerinde hayatını kaybetti. 

Kamyonetin sürücüsü Nuri ve yanındaki eşi Asiye 
Bayraktaroğlu (71) da ağır yaralandı. Çevredekilerin ih-
barı üzerine bölgeye sağlık ve itfaiye ekipleri sevk edildi. 

Kırsal kesimdeki 
kadınlara katkı

 sağlayacak
Tirebolu’da “Kozbaşı Kadın Girişimi Üre-

tim ve İşletme Kooperatifi”nin açılışı CHP 
Kadın Kolları Genel Başkanı ve Parti Mecli-
si Üyesi Aylin Nazlıaka’nın katılımı ile yapıl-
dı.

İlçedeki kadınların aile ekonomilerine 
katkıda bulunmalarını sağlamak ama-
cıyla girişimci kadınların bir araya gelme-
siyle kurulan ve Giresun Ticaret ve Sanayi 
Odası’nca da tescili yapılan Tirebolu Ka-
dınlar Kooperatifi’nin, açılışına; CHP 
Kadın Kolları Genel Başkanı Nazlıaka’nın 

yanı sıra, MYK Başkanı Füsun Sönmez ile 
CHP İl Başkanı Fikri Bilge, Tirebolu Belediye 
Başkanı Burhan Takır, Belediye Başkan Yar-
dımcıları Temel Cırıt ve Kazım Tarakçı, Ye-
niköy Mahallesi Muhtarı Osman Altay ile 
kooperatif yöneticileriyle çok sayıda giri-
şimci kadın katıldı.

Kooperatifin Kozbaşı’ndaki lokalinde 
yapılan açılışında, yönetim kurulu arka-

daşları adına kısa bir konuşma yapan ku-
rucu üye ve aynı zamanda CHP İlçe Baş-
kanı Fatma İyice, tüm katılımcılara teşek-
kür ederek, kırsal kesimde yer alan kadın-
lara ekonomik yönden katkı sağlamak ve 
onların ürettiği ürünleri uygun piyasa orta-
mında pazarlamak amacıyla kurdukları 
söz konusu işletmenin hayırlı olmasını di-
ledi.

Belediye Başkanı Burhan Takır ’ın eşi 
Emriye Takır, CHP İlçe Başkanı Fatma 
İyice, emekli öğretmen Sadiye Himoğlu, 

Nurgül Takır, Havva Altay, Canan Kurt ve 
Gönül Özdemir gibi isimlerin bir araya gel-
mesiyle kurulan ve resmen faaliyete 
geçen Kozbaşı Kadın Girişimi Üretim ve 
İşletme Kooperatifi’nde, yöredeki kadın-
ların üreteceği ürünlerin pazarlaması ya-
pılacak ve ilçedeki girişimci kadınların 
üretime daha çok katılmaları sağlana-
cak.

Kaçak yapılaşmanın
 önlenmesi için emir!

Giresun Valisi Enver 
Ünlü imzasıyla, “Yaylaları-
mızda Kaçak Yapılaşma-
nın Önlenmesi” konulu 
Valilik Genel Emri yayın-
landı.

Yayın lanan Genel 
Emir’de, “Turizm, tarım ve 
hayvancılık sektörü için 
önem arz eden ve ka-
dimden beri yayla olarak 
kullanılan alanların, tah-
sis amaçları dışında din-
lenme amaçlı olarak kul-
lanılmak üzere konut inşa 
etme talebine maruz kal-
ması bu alanlar üzerin-
deki kaçak ve ruhsatsız 
yapılaşmalara sebebi-
yet vermektedir. (2'de)

Giresun'a idare mahkemesi kuruldu
Giresun'da idare mahke-

mesi kurulması ve yargı çevre-
sinin belirlenmesine ilişkin karar 
Resmi Gazete'de yayımlandı.

Adalet Bakanlığı kararında, 
2576 sayılı Bölge İdare Mahke-
meleri, İdare Mahkemeleri ve 
Vergi Mahkemelerinin Kuruluşu 
ve Gö rev le r i  Hak k ın da 
Kanun'un 2'nci maddesinin bi-
rinci fıkrası uyarınca bölgenin 
coğrafi durumu ve iş hacmi 
göz önünde tutularak Gire-
sun'da idare mahkemesi kurul-
duğu belirtildi. (Devamı 2'de)

Giresun Üniversitesi Eğitim ve Araştırma Hastanesi Baş-
hekimi Prof. Dr. Atilla Çıtlak, sanal anjiyografi çekimlerinin 
başladığını belirterek, “Günden güne genişleyen profes-
yonel akademik kadromuzla memleketimizde her gün 
yeni bir özellikli işlem yapılmasını sağlayarak il dışına hasta 
çıkışını engellemeye devam ediyoruz” dedi. (2'de)

Sanal anjiyografi
 çekimleri başladı

Çay üretimi 
düştü fındık arttı

Fındık üretiminin ülke 

genelinde bir önceki yıla 

göre yüzde 5,3 artarak 

700 bin tona yükselece-

ği, yaş çay üretiminin bir 

önceki yıla göre yüzde 

1,2 oranında azalarak 

1,42 milyon tondan 1,4 

milyon tona düşeceği-

nin tahmin edildiği belir-

tildi. (Devamı 2'de)

Gölet projesi için çalışmalar başladı
Tirebolu’ya bağlı köylerde görülen içme suyu sıkıntısını gidermek için ilçede 2019 

yılında başlatılan çalışmalar olumlu sonuç verdi ve gölet projesi için gerekli çalışma-
lar başlatıldı.İl Genel Meclisi’nin Tirebolu CHP’li Üyesi Ömer Cebeci’nin girişimleri so-
nucu, öncelikle köylerin içme suyu sıkıntısını giderecek projenin ihale aşamasına ge-
tirildiği bildirildi. (Devamı 2'de)
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makamlıklar, belediye başkanlıkları, 
il/ilçe jandarma komutanlıkları, il/ilçe 
emniyet müdürlükleri, il/ilçe özel idarele-
ri, il/ilçe tarım ve orman müdürlükleri, 
Çevre ve Şehircilik İl Müdürlüğü, Sosyal 
Güvenlik İl Müdürlüğü, İl İdare Kurulu Mü-
dürlüğü ile köy ve mahalle muhtarlıkları 
sorumlu olacak.Emirlere uymayanlar 
hakkında hukuki süreçler başlatılarak, 
5442 sayılı İl İdaresi Kanunu ve ilgili diğer 
kanunlar gereğince işlem yapılacağı ve 
emirler yerine getirmeyerek görevini kö-
tüye kullanan muhtarlar ve diğer kamu 
görevlileri hakkında da gerekli yasal iş-
lemlerin de yapılacağı ifade edildi.

(Baştarafı 1'de)
Bu nedenle, ilimizdeki yaylak ve kış-

laklar ile mera alanlarının işgal ve izinsiz 
yapılaşmaya karşı korunması, bu alan-
ların amaca aykırı olarak kullanımının ve 
doğal güzelliklerinin tahrip edilmesinin 
önüne geçilmesi için, 7143 sayılı Kanun-
la belirlenen 31 Aralık 2017 tarihi dikkate 
alınarak, bu kapsama giren alanlarda 
bu tarihten sonra kaçak ve imara aykırı 
yeni yapılaşmaya müsaade edilmeye-
cektir” denildi.

Vali Ünlü imzasıyla yayınlanan 
2021/02 sayılı Valilik Genel Emrinde be-
lirtilen hususların uygulanmasından; kay-

 Kaçak yapılaşmanın
 önlenmesi için emir!

Giresun'a idare
 mahkemesi kuruldu

(Baştarafı 1'de)
Karara göre, Giresun İdare Mahke-

mesinin yargı çevresi Giresun ili olarak 
belirlendi.

Adalet ve Kalkınma Partisi Giresun Mil-
letvekili Kadir Aydın, yaptığı açıklamada 
ise, “Giresun İdare Mahkemesinin kurul-
masına ve yargı çevresinin belirlenmesi-
ne ilişkin karar resmi gazetede yayımlan-

dı. Bölgemizin coğrafi durumu ve iş 
hacmi göz önünde tutularak Adalet Ba-
kanlığınca ilimiz Giresun’da idare mah-
kemesi kurulmuştur. Giresun’umuzun ih-
tiyacı doğrultusunda alınan kararın ha-
yırlı olmasını diliyor, Cumhurbaşkanımız 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan’a ve Ada-
let Bakanımız Sayın Abdulhamit Gül’e 
teşekkür ediyorum” dedi.

Sanal anjiyografi
 çekimleri başladı

İÇİN DAHA UYGUN
Sanal anjiyo işleminin göğüs ağ-

rısı olan ve ailesel kalp rahatsızlıkları 
bulunan genç hastalarda daha 
uygun olduğuna dikkat çeken Tıp Fa-
kültesi Kardiyoloji Anabilim Dalı Öğ-
retim Üyesi Doç. Dr. Zeki Yüksel Gü-
naydın da şu bilgileri verdi:

“Sanal anjiyonun en iyi sonuç ver-
diği alanlar, yapısal kalp ve damar 
bozukluklarıdır. Yine by-pass uygu-
lanmış hastaların eklenen damarla-
rının değerlendirilmesinde de mü-
kemmele yakın sonuçlar vermekte-
dir. İşlemin yapılabilmesi için kalp 
atışlarının dakikada 60 civarında ol-
ması gerekir. 

Eğer hastanın kalp hızı bu seviye-
de ise çekim işlemi hemen tamam-
lanabilir. Kalp hızı dakikada 60’ın üze-
rinde olan hastalarda ise kalp hızı is-
tenilen seviyelere düştükten sonra 
işlem yapılabilmektedir.”

terek, şunları söyledi:
“Halkımız yüksek kalitede ve 

hasta konforu odaklı bu teknoloji için 
daha önceki dönemlerde il dışına 
sevk olurken artık il sağlık müdürlüğü 
ve hastane idaresinin girişimleri ile Gi-
resun’a kazandırılan yüksek teknolo-
jik özelliklere sahip bilgisayarlı to-
mografi cihazının kurulması ve hiz-
mete girmesiyle bu hizmeti Gire-
sun’umuzda almaya başladı. Bu ne-
denle ekip olarak çok mutluyuz. 
Sanal anjiyonun en kuvvetli olduğu 
alan, koroner arter hastalığının kişide 
bulunup bulunmadığını göstermesi-
dir. Hastanın kol toplardamarından 
bir miktar kontrast madde verilir. Eş 
zamanlı olarak bilgisayarlı tomografi 
(BT) ile kalpten alınan ince kesit gö-
rüntüler dijital ortamda izlenerek ko-
roner damarların görüntüleri değer-
lendirilir.”

GÖĞÜS AĞRISI OLAN HASTALAR 

(Baştarafı 1'de)
Çıtlak, 35 yaş üzeri şeker, tansi-

yon, sigara kullanımı olan ailede 
kalp hastalığı bulunan, tanımlana-
mayan göğüs ağrısı olan hastalar 
için sanal anjiyonun altın standart ha-
line geldiğini ifade ederek, ‘sanal an-
jiyo’ tekniği ile sadece 4 saniyede 
hastanın bütün damarlarını görüntü-
leyerek koroner kalp hastalığı konu-
sunda değerlendirme yapılabildiği-
ni kaydetti.

Giresun Üniversitesi Tıp Fakültesi 
Radyoloji Anabilim Dalı Öğretim 
Üyesi Doç. Dr. Tümay Bekci de, Rad-
yoloji Anabilim Dalı Öğretim Üyeleri 
olarak Prof. Dr. Alptekin Tosun, Dr. 
Öğr. Üyesi Serdar Aslan ve Dr. Öğr. 
Üyesi İsmet Miraç Çakır ile Uzman Dr. 
Hüseyin Balcı’dan oluşan ekip ile has-
tanede sanal anjiyografi dönemini 
kardiyoloji anabilim dalı öğretim üye-
lerinin desteği ile başlattıklarını belir-

Çay üretimi 
düştü fındık arttı

(Baştarafı 1'de)
Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) Trab-

zon Bölge Müdürlüğünden yapılan ya-
zılı açıklamada, Tarım ve Orman Ba-
kanlığı verileri kullanılarak Resmi İstatistik 
Programı kapsamında, Doğu Karade-
niz Bölgesi'nde yetiştirilen tarımsal ürün-
lerin üretim miktarlarına ilişkin tahminle-
rin hesaplandığı ifade edildi.

Doğu Karadeniz Bölgesinin en 
önemli bitkisel ürünlerinden olan fındık 
üretiminin ülke genelinde bir önceki yıla 
göre yüzde 5,3 oranında artarak 665 
bin tondan 700 bin tona yükseleceği-
nin belirtildiği açıklamada, yaş çay üre-
timinin bir önceki yıla göre yüzde 1,2 
oranında azalarak 1,42 milyon tondan 
1,4 milyon tona düşeceği ve kivi üreti-
minin ise yüzde 7,1 oranında artarak 73 
bin 745 tondan 79 bin tona yükselece-
ğinin tahmin edildiği aktarıldı.

Gölet projesi için 
çalışmalar başladı

Dikmen’den, 
Yıl-Ka Çay’a 

ziyaret

(Baştarafı 1'de)
Cebeci, yaptığı açıkla-

mada, ilçenin Ataköy mev-
kiinde yapılması planlanan 
İçme Suyu Göleti için, 2019 
yılında zamanın Kaymaka-
mı Salih Yüce’ye iletilen ko-
nunun aradan geçen 2 yıl 
sonra ele alındığını belirte-
rek, DSİ Bölge Müdürlüğü 
nezdinde gerçekleşen gö-
rüşmeler sonucu proje ait 
etüt çalışmalarını işleme al-
dırdıklarını söyledi.

Söz konusu projeyle ön-
celikle köylerin ve daha 
sonra da merkezin had saf-
hada olan içme suyu sıkıntı-
sının giderileceği ifade edi-
lirken; projenin etüt çalış-
malarından sonra ihale için 
askıya çıkarılacağı kayde-
dildi.

İl Genel Meclisi Üyesi Ce-

beci, ilgili projenin takibin-
de kendisine destek olan 
Civil Köyü Muhtarı Hayrettin 
Küçük ile Yalıköy Muhtarı Fik-
ret Kabaca’ya ve DSİ 
Bölge Müdürlüğü yetkilileri-
ne teşekkür ederek, bu pro-
jenin hayırlı olmasını diledi.

Adalet ve Kalkınma Partisi Tirebolu İlçe Başkanı Yaşar 
Dikmen, İlçe Kadın Kolları Başkanı Ayşegül Bayraktaroğ-
lu ve İlçe Gençlik Kolları Başkanı Mustafa Yaşlı ile birlikte, 
Gölağzı mevkiinde bulunan Yıl-Ka Çay Fabrikası’nı ziya-
ret ederek, işletme sahibi Murat Yıldırım’a yeni sezonla il-
gili hayırlı olsun dileğinde bulundu.

Yıl-Ka Çay Fabrikası’nı gezerek, işletme sahibi Yıldı-
rım’dan üretimle ilgili bilgiler alan Dikmen, yeni kam-
panya döneminin kendilerine hayırlı olmasını diledi ve 
Yıl-Ka Çay’ın ilçe ekonomisine sunduğu katma değerin 
önemini vurguladı.

Tirebolu’nun çay sektöründe en büyük özel fabrika-
larından biri olan Yıl-Ka Çay İşletmesi sahibi Yıldırım, Ak 
Partili başkanların ziyaretinden duyduğu memnuniyeti 
dile getirerek, kendilerine teşekkür etti.

Dikmen ve beraberindekiler Yıl-Ka Çay Fabrika-
sı’ndan sonra Tarım Kredi Kooperatifi’ni de ziyaret ede-
rek, kooperatif yetkililerinden çalışmalar hakkında bilgi 
aldı ve kendilerine kolaylıklar diledi.
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Üretici yüksek rekolteden memnun
başladığını ifade etti.

Karan, dünya fındık üretim ve 
ihracatında rakipsiz olan Türki-
ye’de, İtalya, İspanya, ABD, Şili ve 
Gürcistan gibi ülkelere karşı fındık-
ta verim ve kalitenin yeniden artı-
şa geçmesinin memnuniyet veri-
ci olduğunu ifade ederek, düşük 
fiyat algısı oluşturmak için yıllardır 
masa başında açıklanan bu yıl ise 
Covid-19 salgını nedeniyle online 
toplantıyla açıklanan 790 bin ton 
fındık rekoltesinin Türkiye için çok 
değil, az bile olduğunu kaydetti.

Uluslararası Sert Kabuklu ve 
Kuru Meyveler Konseyi ve Türki-
ye’deki üyelerine seslenen Ziraat 
Odası Başkanı Karan, “Türk fındık 
üreticisi daha fazla üretim ve kali-
teli bir ürün için bahçesini bakıyor 
ve bununda karşılığını alıyor. Ama-

Giresun Ziraat Odası Başkanı 
Nurittin Karan, düşük fiyat algısı 
oluşturmak için yıllardır masa ba-
şında açıklanan bu yıl ise Covid-
19 salgını nedeniyle online top-
lantıyla açıklanan 790 bin ton fın-
dık rekoltesinin Türkiye için çok 
değil olmadığını kaydetti.

Karan, Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) tarafından 700 bin ton, Ulus-
lararası Sert Kabuklu ve Kuru Mey-
veler Konseyi (INC) tarafından ise 
790 bin ton açıklanan tahmini fın-
dık rekoltesini değerlendirdi.

TÜİK tarafından Türkiye’nin 
geçen yıla oranla fındık rekoltesi-
nin yüzde 5.3 verim artırımıyla 700 
bin ton olarak belirlendiğine dik-
kat çeken Karan, fındıkta kalite ve 
verim artırımına yönelik yürütülen 
çalışmaların meyvelerini vermeye 

cımızda daha fazla üretim ve fın-
dıktan ülkemize daha fazla dolar 
girdisi sağlamak. Devletimizin de 
desteğiyle fındık artık 3 doların altı-
na düşmüyor ve üzerinde seyredi-
yor. Eskiden olduğu gibi hiç kimse 
rekolte yüksek diye düşük fiyat ha-
yallerine kapılmasın. Kaldı ki, rekol-
tenin yüksek olması üreticinin lehi-
nedir. Afaki yüksek fiyat, az rekolte 
bugüne kadar üreticinin lehine 
değil hep aleyhine işlemiştir” 
dedi.

Karan, şu değerlendirmelerde 
bulundu:

“Yasak olmasına rağmen ka-
ranfil sayımına göre 790 bin ton 
açıklanan Türkiye’nin 2021 yılı tah-
mini fındık rekoltesi her ne kadar 
Tarım ve Orman Bakanlığı tarafın-
dan haziran veya temmuz ayın-

da yapılacak olan çotanak sayı-
mına göre belirlenecek olsa da 
biz bu rakamla gurur duyduğu-
muzu belirtmek isteriz ve üreticinin 
elde ettiği bu başarıyı ihracatçı-
lardan da bekleriz. ‘Hodri mey-
dan’ eğer daha fazla üretim, 
daha fazla gelir ise, bu yıl ne 
kadar bir ihracat gerçekleştirip, ül-
kemize ne kadar bir dolar girdisi 
sağ la ya cak sı nız. He pi mi zin 
amacı, ülkemizin kalkınması ve fın-
dıktan daha fazla gelir elde et-
mesi değil mi? Onu da açıklayın 
ki, fındık fiyatı da ona göre belir-
lensin. Masa başında fındık rekol-
tesi tespit eden uzmanlarınız ne 
kadar bir ihracat ve fındıktan ülke-
ye ne kadar döviz girdisi sağlaya-
cağını da hesap etme becerisine 
sahiptir herhalde.”

CHP’li Nazlıaka’ya yoğun ilgi
Tirebolu’da bir dizi etkinlikte CHP’li kadınlarla bulu-

şan CHP Kadın Kolları Genel Başkanı Aylin Nazlıaka’ya, 
ilçede yoğun ilgi gösterildi. CHP Tirebolu İlçe Başkanı 
Fatma İyice Öztürk, beraberinde kalabalık bir heyetle 
ilçeye gelen Kadın Kolları Genel Başkanı Nazlıaka ve 
ekibi için sosyal medya üzerinden bir teşekkür mesajı 
yayınladı.

Tirebolu’da Kadınlar Kooperatifi’nin açılışına katılan 
CHP Kadın Kolları Genel Başkanı Nazlıaka heyetle bir-
likte ilçede faaliyet gösteren Altun Gıda’yı ziyaret ede-
rek, işletme sahibi İbrahim Paltun ile görüştüler. İşletme 
sahibi Paltun, CHP heyetine fındıkla ilgili bilgiler aktarır-
ken, fındığın sorularıyla ilgili karşılıklı fikir alış-verişinde bu-
lundu. CHP’li kadınlardan oluşan kalabalık, daha 
sonra fındık bahçesinde çalışan işçilerle de bir araya 

gelerek, fındıkla ilgili sıkıntılar üzerinde durdular.
Tirebolu’da son olarak ilçeye girişimci kadınlar ta-

rafından kurulan Kozbaşı Kadın Girişimi Üretim ve 
İşletme Kooperatifi’nin resmi açılışını yapan CHP 
Kadın Kolları Genel Başkanı Nazlıaka ve Genel Baş-
kan Yardımcısı Füsun Sönmez’i burada kalabalık bir 
heyet karşıladı. İlçede kurulan Kadınlar Kooperati-
fi’nin Tirebolu’ya hayırlı olmasını dileyen CHP Kadın 
Kolları Genel Başkanı Nazlıaka ve yardımcısı Sön-
mez’e büyük sevgi gösterisinde bulunuldu.

CHP’lilerden oluşan heyetin Tirebolu’yu ziyaret et-
mesinden büyük memnunluk duyduklarını ifade 
eden İlçe Başkanı İyice, partilerinin Kadın Kolları 
Genel Başkanı Nazlıaka ve beraberindeki heyete te-
şekkür etti.

DSİ’den tam destek
evlet Su İşleri (DSİ) Genel Müdü-

Drü Kaya Yıldız, Giresun Belediye-
since şehir genelinde yapıla-

cak olan köprü imalatlarına tam destek ve-
receğini bildirdi.

Başkentte bazı ziyaretlerde bulunan Gi-
resun Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu, 
DSİ Genel Müdürü Kaya Yıldız’ı makamın-
da ziyaret etti. 

Dsİ tarafından Giresun İçme Suyu Temi-
ni Projesi ve Dere Islahları başta olmak 
üzere yapılması düşünülen yatırımlar hak-
kında bilgi verip, bu yatırımların hayata 
geçmesinin Giresun’a çok şey kazandıra-
cağını aktaran Şenlikoğlu, öncelikli olarak 
Aksu ve Batlama dereleri üzerine yapılma-
sı planlanan köprüler üzerinde durdu.

Aksu bölgesindeki Giresun Eğitim ve 
Araştırma Hastanesini Dereli yoluna bağ-

layacak olan köprü ile TOKİ mevkiinde Bat-
lama deresi üzerine uygulanmak istenilen 
köprü projelerini anlatan Başkan Şenlikoğ-
lu, şehrin her geçen gün büyüyüp geliş-
mesi ve yeni yatırımların gelmesiyle birlikte 
bu köprülere yoğun ihtiyaç duyulduğunu 
anlattı.

DSİ Genel Müdürü Yıldız ise her iki proje-
nin de uygulanması için gerekli çalışmala-
rın yapılacağını söyledi.

Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu, ha-
zırlamış oldukları projeler ile birlikte Ankara 
ziyaretlerini sürekli yaptıklarını ve yapmaya 
da devam edeceklerini ifade ederek, “Gi-
resun’un artık çevre illerle yarışabilmesi için 
farklı projelere ihtiyacı bulunuyor. Görev sü-
remiz içerisinde Giresun’un çok şey kazan-
mış hale geleceğini herkes görecek” 
dedi.  Sahipli kedi ve köpeklere kimlik 

Giresun İl Tarım ve Orman Müdürlüğü ile Giresun Ve-
teriner Hekimleri Odası Başkanlığı arasında “Giresun 
İlinde Kedi, Köpek ve Gelinciklerin Kimliklendirilerek 
Kayıt Altına Alınması Yetkisinin Devrine İlişkin” protokol im-
zalandığı bildirildi.

Müdürlükten yapılan açıklamada, protokol kapsa-
mında; Giresun il genelindeki sahipli kedi, köpek ve ge-
linciklerin kimliklendirilerek kayıt altına alınması faaliyet-
lerinin, il/ilçe tarım ve orman müdürlüklerinin yanı sıra fa-
aliyet gösteren veteriner klinikleri (serbest veteriner he-
kimler) tarafından yürütüleceği belirtildi.

Kedi ve köpeklerin kimliklendirilerek kayıt altına alın-
masıyla birlikte; kuduz aşısı başta olmak üzere hayvanın 
geçmişine ait tüm hastalıklarının kayıt altına alınabile-
ceğinin aktarıldığı açıklamada, ayrıca şu ifadelere yer 
verildi:

“Bahse konu yönetmelik kapsamında; 1 Ocak 2021 
tarihinden itibaren sahipli köpeklerin kimliklendirilmesi 
zorunlu olup, bu yılın sonuna kadar her yaştan sahipli kö-
peklere mikroçip uygulanacak ve yönetmelikte belirti-
len tanımlama süresine bakılmaksızın Ev Hayvanı Pasa-
portu düzenlenerek Tarım ve Orman Bakanlığı tarafın-
dan devreye alınan Ev Hayvanı Kayıt Sistemine (PETVET) 
kayıt edilecektir. Aynı yönetmelik gereği; 1 Ocak 2022 
tarihinden itibaren de sahipli kedi ve gelinciklerin kimlik-
lendirilerek kayıt altına alınması zorunlu olup, bu süre 
beklenmeden sahipli köpeklerle birlikte kedi ve gelin-
ciklerin de kimliklendirilmesi çalışmalarına başlanacak-
tır.

Kedi ve köpeklerin kimliklendirilerek kayıt altına alınma-
sıyla birlikte; kuduz aşısı başta olmak üzere hayvanın geç-
mişine ait tüm hastalıkları kayıt altına alınabilecek, hare-
ket geçmişleri kontrol edilebilecek ve sokağa terkedilmiş 
kayıtlı kedi ve köpeklerin kime ait olduğu deri altına uygu-
lanmış olan mikroçip okutularak tespit edilebilecektir.”

 “Hepimizin yüzünü güldürdüler” 
Giresun Ticaret Borsası Başkanı 

Hamza Bölük, “Giresun ekonomisi için 
başımızın tacı fındığımızın öneminin 
bir kez daha değerli üyelerimiz açısın-
dan tescillenmesi ve Giresun’un bir fın-
dık şehri olmasının en önemli göster-
gesi olan bu başarıları bu zorlu pande-
mi sürecinde hepimizin yüzünü gül-
dürmüştür” dedi.

Bölük, yaptığı açıklamada, Türki-
ye’nin "500 Büyük Sanayi Kuruluşu Araş-
tırması” sonuçlarına göre Yavuz Gıda 
Sanayi ve Ticaret A.Ş.’nin 260’ncı sıra-
da, Yavuzkan Hazel Gıda Sanayi ve Ti-
caret Limited Şirketinin 446’ncı sırada 
yer aldığını belirtti.

Bu başarının pandemi sürecinde 
her kesimin yüzünü güldürdüğünü ak-
taran Bölük, açıklamasında şunları kay-
detti:

“Giresun ekonomisi için başımızın 
tacı fındığımızın öneminin bir kez daha 
değerli üyelerimiz açısından tescillen-
mesi ve Giresun’un bir fındık şehri ol-
masının en önemli göstergesi olan bu 
başarıları bu zorlu pandemi sürecinde 

hepimizin yüzünü güldürmüştür. İstikrarlı bir 
fındık ticaretinin artırılması için sağlanan bu 
başarı bizce Giresun’un için çok kıymetlidir 
ve bölgemizde fındık sektörünün Giresun le-
hine gelişimi için de bir o kadar önemlidir 
diye düşünmekteyiz. Giresun’un fındığın 
başkenti olması yönündeki bu başarılı çalış-
malarının ve fındık ekonomisine sağladığı 
değerli katkıların daha fazla istihdam ve 
kaynak yaratımı yönünde diğer firmalarımı-
za da örnek olmasını ve bu kümelenme 
merkezinin fındıkta söz eder derecede art-
masını diliyoruz. Camiamızın yüzünü ağar-
tan değerli üyelerimizin; başta şirket sahip-
leri olmak üzere tüm çalışanlarını kutluyor, 
başarılarının artarak devamını diliyoruz.”
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 “Şer odaklarını hiçbir zaman unutmayacağız” 

Adalet ve Kalkınma Partisi Giresun İl Başkan-
lığı İnsan Hakları Başkan Yardımcısı Pınar Unat, 
“Demokratik ve özgür bir ülkede yaşayabilme-
miz için canlarını feda eden Adnan Menderes, 
Fatin Rüştü Zorlu ve Hasan Polatkan başta 
olmak üzere tüm demokrasi şehitlerimizi rah-
metle anıyoruz. Demokrasimize ve irademize 
düşman olan şer odaklarını hiçbir zaman unut-
mayacağız” dedi.

Adalet ve Kalkınma Partisi Giresun İnsan Hak-
ları Başkanlığı tarafından 27 Mayıs darbesinin 
yıldönümü nedeniyle hazırlanan açıklamayı 
okuyan Unat, Türkiye ve milletin demokrasi ve 
insan hakları adına birçok fedakarlığı göze ala-
rak bu uğurda çok sayıda bedel ödediğini be-
lirtti.

Unat, vesayet ve beraberinde getirdiği dar-
belerin millete fayda getirmediğini gibi de-
mokrasisini, ekonomisini, moral ve motivasyo-
nunu da koparıp götürdüğünü kaydederek, 
“Türkiye Cumhuriyeti Devleti’ne hukukun askıya 
alındığı, toplumsal ve siyasal düzene ilk darbe; 
27 Mayıs 1960’ta, Başbakan Adnan Menderes 
ile yol arkadaşlarının tutuklanması ve idam 
edilmesiyle gerçekleştirildi. Milli irade ile arası-
na perde çekenlerin; insanlığa, demokrasi ve 
vicdanlara yönelik büyük bir ihaneti olarak hafı-
zalarımıza kazındı” diye konuştu.

1950 yılında iktidara gelen Adnan Mende-
res ve yol arkadaşlarının, kısa zamanda ortaya 
koydukları projeler ile Türkiye’ye çağ atlattıkları-
nı dile getiren Unat, şunları aktardı:

“Milletimizin milli ve manevi değerlerini Ana-
dolu coğrafyasından silmeye çalışan CHP ikti-
darının antidemokratik uygulamalarını rafa kal-
dıran merhum Menderes, bilhassa din ve vic-
dan özgürlüğü konusunda attığı adımlarla mil-
letimizin gönlünde yer edinmiştir. Tek parti reji-
minin en büyük ayıplarından olan Türkçe ezanı 
özüne döndürerek, Anadolu’nun Ezan-ı Mu-
hammedi’ye olan özlemini gidermiştir.

Ancak vatanın yararına olan bu gidişatın 
önünü tıkamak isteyenler türlü yalan ve iftiralar-
la algı oluşturarak 1960 yılında, askerin namlu-
sunu Çankaya Köşkü’ne çevirmişlerdir. Millet ira-
desine savaş açan, milli ve manevi değerleri 
yok etmeye odaklı zihniyet, demokratik yöneti-
me antidemokratik yöntemlerle el koyarak se-

çilmiş yöneticileri tutuklamış, mizansen yargılama-
lar ile hukuk dışı şekilde darağacına göndermiştir. 
Hayatlarına son verilen yalnızca milletin vekilleri 
değil bilakis demokrasi ve milli iradeye olan inanç-
larıyla Türk Milleti olmuştur. Üzerinden yıllar geçse 
de söz konusu darbeci zihniyet varlığını devam et-
tirmiş, en son 15 Temmuz’da da benzer bir senaryo 
sahneye koyulmuştur.

Ancak milletimiz darbeler ve darbeciler karşısın-
daki duruşuyla bu kez millet iradesi üzerinde tahak-
küm kurmak isteyenlerin oyunlarını bozmuştur. Mil-
lete ve hizmete sevdalı kadrolar ile Cumhurbaşka-
nımız ve Genel Başkanımız Recep Tayyip Erdoğan 
liderliğinde Türkiye, demokrasi düşmanlarına en 
büyük dersi vermiştir. Milletimizin feraseti ile ülkemi-
ze en kara günleri yaşatanlar tarihin tozlu raflarına, 
en karanlık günlere tanık olan Yassıada ise tarihe 
gömülerek bugün Demokrasi ve Özgürlükler Adası 
olarak mührünü tarihe dercetmiştir. Adnan Men-
deres ve yol arkadaşlarının aziz hatıraları burada 
yaşatılmaya devam edecektir. Bu vesile ile 27 Ma-
yısların, 12 Eylüllerin, 28 Şubatların, 15 Temmuzların 
tekrar etmeyeceğini, her türlü vesayete karşı var 
olan mücadelemizi kararlılıkla sürdüreceğimizi be-
lirtiyor; demokratik ve özgür bir ülkede yaşayabil-
memiz için canlarını feda eden Adnan Menderes, 
Fatin Rüştü Zorlu ve Hasan Polatkan başta olmak 
üzere tüm demokrasi şehitlerimizi rahmetle anıyo-
ruz. Demokrasimize ve irademize düşman olan şer 
odaklarını hiçbir zaman unutmayacağız.”

Kadına şiddet tolere edilemez
KESK Giresun Kadın Meclisi, “Kadına yönelik şiddeti münferit 

ve meşru gören anlayışınıza ve kadın düşmanı politikalara biz 
kadınların tahammülü kalmadı. Kadına yönelik şiddet tolere 
edilemez. Bizim bir kişi daha eksilmeye tahammülüz yok” açık-
lamasını yaptı.

Atatürk Meydanında basın açıklaması yapan KESK Giresun 
Kadın Meclisi, ‘kadına yönelik şiddetin tolere’ edilemeyeceğini 
söyledi.

KESK Giresun Kadın Meclisi adına açıklamayı okuyan Şirin Ka-
radurmuş, 2020 yılında 300 kadının öldürüldüğünü, 171 kadının 
ölümünün de şüpheli olarak kayıtlara geçtiğini ifade ederek, 
2021 yılının ilk dört ayında ise 95 kadın cinayeti yaşanırken, 59 
şüpheli kadın ölümünün gerçekleştiğini kaydetti. 

Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Derya Yanık'ın kadına şiddet 
olaylarındaki artışın 'tolere edilebilir' düzeyde olduğunu söyledi-
ğini hatırlatan Karadurmuş, “Değil tolere etmek tek bir kadının 
bile erkek şiddetine maruz kalmasını asla kabul etmiyoruz” ifa-
desinde bulundu.

Bakan Derya Yanık’ın pandemi boyunca artan kadına yö-
nelik şiddetini, sıradan bir mesele olarak gördüğünü, ev içinde 
ve kamusal alanda katlanarak artan fiziksel, cinsel, psikolojik, 
dinsel ve ekonomik şiddeti ise, münferit olarak kabul ettiğini sa-
vunan Karadurmuş, şöyle devam etti:

“Sayın Bakana buradan sesleniyoruz: Kadına yönelik şiddeti 

münferit ve meşru gören anlayışınıza ve kadın düşmanı politi-
kalara biz kadınların tahammülü kalmadı. Kadına yönelik şid-
det tolere edilemez. 

Bizim bir kişi daha eksilmeye tahammülüz yok. Yaptığınız 
açıklamaları savunmak yerine, kadınlardan özür dilemeli ve 
derhal istifa etmelisiniz.

Biz kadınlar pandemi boyunca ekonomik ve sosyal güven-
ceden yoksun bırakılırken, daha fazla yoksullaşıp, işsizleşip, gü-
vencesiz- kayıt dışı çalışma koşullarında sömürülürken, istih-
damdan kopup hane içi tüm bakım yüklerini karşılıksız olarak 
yüklenmek zorunda kalırken, şiddet ve istismar tehdidi altında 
yaşamaya zorlanırken, çözüm üretmek yerine kadına yönelik 
şiddeti ve istismarı meşru gören bu anlayışı, ürettiği politikaları 
ve uygulamalarını kabul etmiyoruz.”

Kadına yönelik şiddetin çözümü için kadınlarla birlikte etkin 
politikalar üretilmesi ve toplumsal cinsiyet eşitliğinin yaşamın 
her alanında sağlanması gerektiğini dile getiren Karadurmuş, 
şunları söyledi:

“İstanbul sözleşmesinin fesih kararından derhal vazgeçil-
meli ve sözleşme tüm maddeleriyle birlikte etkin olarak uygu-
lanmalıdır. Kadını birey olarak görmeyip aile odaklı politika üre-
ten bakanlık kapatılmalı, kadınlarla beraber politika üretecek 
'Kadın ve Eşitlik Bakanlığı' kurulmalıdır. Bizler, ataerkil kapitaliz-
min yarattığı ayrımcılık ve eşitsizlik son bulana dek mücadele-

mizi sürdürme kararlılığımızdan vazgeçmeyeceğiz. 
Cinsiyetçi, tekçi, heteroseksist, gerici ve militarist politikalara karşı, 

kadın dayanışmasından aldığımız güçle haklarımızı ve hayatlarımızı 
savunmaya devam edeceğiz. 

Eşit ve özgür bir yaşamı örgütlü mücadelemizle biz kadınlar inşa 
edeceğiz. Yaşasın kadın dayanışması, yaşasın örgütlü mücadele-
miz.”

 4 bini endemik toplam 12 bin bitki türü 
Tarım ve Orman Bakanı Bekir Pakdemirli, “Ülkemiz, yak-

laşık 4 bini endemik, yani bu coğrafyaya has olmak üzere 
toplam 12 bin bitki türüne ev sahipliği yapıyor. Dünya üze-
rindeki kuş göç yollarından en önemli iki tanesi, bu toprak-
lar üzerindedir” dedi.

Bakan Pakdemirli, yaptığı açıklamada, tüm dünyayı et-
kileyen pandemi süreciyle birlikte doğaya ve biyolojik çe-
şitliliğe verilen önemin giderek arttığını ifade etti.

İnsanoğlunun, sağlığını ve zenginliğini biyolojik çeşitlili-
ğe borçlu olduğunun altını çizen Pakdemirli, “Bugün, 
dünya ekonomisinin yaklaşık yüzde 40'ının ana kaynağı 
olan biyolojik çeşitlilik, tarımdan gıdaya, sağlıktan turizme, 
sanayiden enerjiye kadar onlarca sektörün en önemli 
hammaddesidir. Ancak; son yüzyılda, odağında insan 
olan, nüfus artışı, sanayileşme, plansız kentleşme, çevre 
kirliliği ve iklim değişikliği nedeniyle, doğal yaşam her 
geçen gün zarara uğramakta, tahrip olmakta ve korun-
maya muhtaç hale gelmektedir” diye belirtti.

Türkiye'nin, dünyanın en zengin biyolojik çeşitliliğe 
sahip ülkelerinden birisi olduğuna dikkat çeken Bakan Pak-
demirli, sözlerini şu şekilde sürdürdü:

"Bitki ve hayvan türleri açısından büyük bir potansiyele 

sahibiz. Dünyadaki sekiz bitki gen merkezinden, üçünün 
kesiştiği tek ülkeyiz. Biyolojik çeşitlilik bakımından adeta 
bir kıta özelliği gösteriyoruz. Tüm Avrupa kıtasında yakla-
şık 12 bin bitki türü bulunmasına karşın, ülkemiz, yaklaşık 
4 bini endemik, yani bu coğrafyaya has olmak üzere 
toplam 12 bin bitki türüne ev sahipliği yapıyor. Dünya 
üzerindeki kuş göç yollarından en önemli iki tanesi, bu 
topraklar üzerindedir.

Bu topraklar çok sayıda kültür bitkisinin de orijin ve çe-
şitlilik merkezidir. Anadolu buğdayın, mercimeğin, no-
hudun, zeytinin, elmanın, kirazın ve daha sayamadığı-
mızı yüzlerce bitkinin anavatanıdır. Tiftik keçisi, İvesi ko-
yunu, Kafkas arısı bu toprakların ürünü, bu toprakların de-
ğerleridir. Çam, meşe, göknar, sığla gibi onlarca ağa-
cın Anavatanı, bu coğrafyadır. Bizler de, ‘Biyoçeşitlilik 
geleceğimizdir’ diyerek elimizdeki bu değerleri koru-
mak ve gelecek nesillere aktarmak için büyük gayret 
gösteriyor ve bu konuda onlarca projeyi hayata geçiri-
yoruz."

81 İLİMİZDE BİYOLOJİK ÇEŞİTLİLİK ENVANTERİMİZİ TA-
MAMLADIK

"2013-2020 yılları arasında başarıyla uygulanan Ulu-

sal Biyolojik Çeşitlilik Envanter ve 
İzleme Projesi sayesinde, 81 ilimizde 
biyolojik çeşitlilik envanterimizi ta-
mamladık" diyen Bakan Pakdemirli, 
şu bilgileri aktardı:

"Bu proje, Cumhuriyet tarihi bo-
yunca, biyolojik çeşitlilik alanında ya-
pılan en kapsamlı çalışmadır. En-
vanter tespiti çalışmaları, ormanlar 
dâhil ülke genelindeki tüm ekosis-
temlerde yapılmıştır. Ayrıca, habitat 
ve özellikli alanların tespiti ve bunla-
ra ilişkin veriler de detaylı şekilde top-
lanmıştır. Proje süresince, yaklaşık 
853 bin gözlem noktasından topla-
nan verilerle, 13 bin 404 adet türün 
tespiti yapılmıştır. Bunlardan 12 bin 
141 adedi bitki, bin 263 adedi ise 
hayvan türüdür. Envanteri yapılan tür-
lerden; 428 adedi lokal endemik, 3 
bin 275 adedi de endemik tür olup, 
bu türler dünya üzerinde sadece Tür-
kiye'de bulunmaktadır. Bu envanter 
çalışmasında, çayır-mera, gıda, ge-
netik materyal, peyzaj ve diğer 
gruplarda ekonomik değere haiz tür-
ler belirlenmiştir. Tıbbi ve aromatik bit-

kiler, 4 bin 832 adet takson ile en fazla türün tes-
pit edildiği grup olarak öne çıkmaktadır. Tabi bu 
envanter çalışması sayesinde, ülkemizdeki 
Tıbbi ve Aromatik Bitkilerin potansiyeli de net ola-
rak belirlenmiştir. Proje sonunda, bilimsel ve gün-
cel verilere dayalı olarak, ülkemizin Biyolojik Çe-
şitlilik Haritası oluşturulmuştur.
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Giresun Vali Yardımcısı Hasan Tanrıseven, “Katı Atık Ber-
taraf Tesisinin mevcut durumunu yerinde incelemek, ge-
rekli denetimleri yapmak ve yapılacak tespitlerle varsa ak-
sayan yönlerin ilgili kurumlarca giderilmesini sağlamaktır. 
Teknik arkadaşlarımız detaylı raporlarını hazırlayacak. Üni-
versitelerden de bu konuda gerekli desteği alacağız. Va-
tandaşımızın sağlığı birinci derecede önemlidir” dedi.

Vali Yardımcısı Tanrıseven başkanlığında bir heyet tara-
fından Giresun İli Katı Sıvı Atık ve İçmesuları Birliği tesis ala-
nında çevre kirliliği iddiaları üzerine inceleme yapıldı. 

DEREDE CANLI YAŞAMI DEVAM EDİYOR
Görele Kaymakamı Murat Özdemir, Çevre ve Şehircilik 

İl Müdürü Cengiz Varol, Doğa Koruma ve Milli Parklar Şube 
Müdürü Ali Hıdır, DSİ 226. Şube Müdürü Ogün Şükrü Turan 
ve ilgili kurumların teknik personelinin katıldığı incelemede, 
depolama alanında topraklama çalışmalarının devam et-
tiği, oluşan metan gazı ile birlikte koku oluşumuna sebep 
olan başta sülfürlü gazlar olmak üzere tüm gazların topla-
narak enerji üretim tesisinde yakılması sonucu daha önce 
yoğun olarak şikayete konu olan kötü kokunun minimum 
seviyeye indiği, tesisten dereye çöp suyu sızıntısı olduğu 
iddia edilen kaynaktan berrak su geldiği ve derede canlı 
yaşamın devam ettiği görüldü.

ÇÖP GAZINDAN ELEKTRİK ÜRETİMİNE BAŞLANILDI
Tesisi işleten firma yetkilileri tarafından; çöp gazından 

enerji üretimine başlandığı, depolama alanında enerji üre-

timi amacı ile gaz toplama borularının yerleştirilmesi ça-
lışmalarının devam ettiği, gaz toplama boruları yerleşti-
rilen bölümlerde ise depolama alanının üzerinin toprak 
örtü ile kapatıldığı görüldü. Tesiste yangın sonucu kulla-
nılmaz hale gelen mekanik ayrıştırma ünitesinin moder-
nize edilmesi için en kısa sürede yatırıma başlanacağı 
belirtildi.

BENZERLERİ ARASINDA ÖRNEK TESİS OLACAK
Tesiste çöp sızıntı suyunun arıtılması için kurulan 

Membran Biyo Reaktör sistemli ileri arıtma ünitesinin ve-
rimli olarak çalıştırıldığı, arıtma tesisinden denize kadar 
ulaşan iletim borusunun dere tabanına beton bloklar ile 
gömüldüğü ve koruma altına alındığı belirtildi. Tesiste, 
Valilik tarafından bildirilen diğer tüm eksikliklerin bir yatı-
rım programı doğrultusunda tamamlanacağı ve tesisin 
en kısa sürede benzerleri arasından örnek bir tesis ola-
cağı bildirildi.

ANALİZ SONUÇLARI MEVZUATA UYGUN
Çevre ve Şehircilik İl Müdürlüğü tarafından, tesiste bu-

luna çöp sızıntı suyu arıtma ünitesinden Çevre ve Şehir-
cilik Bakanlığınca yetkilendirilmiş laboratuvarlar tarafın-
dan numune alınıp analiz yapıldığı ve analiz sonuçları-
nın mevzuata uygun olduğu kaydedildi. Yapılan incele-
mede arıtılmış suyun tesisten denize kadar iletim borusu 
ile taşınmakta olduğu ve deniz kenarına tuzlu suya iletil-
diği belirtildi.

 Katı atık bertaraf tesisinde inceleme 
TESİSTEN KAYNAKLANAN KİRLİLİĞE 

YÖNELİK BULGU YOK
Ayrıca, yeraltı suyuna bir sızıntı olup ol-

madığının kontrolü için memba ve man-
sapta 4 adet gözlem kuyusu açıldığı, 
gözlem kuyularından düzenli olarak 
Çevre ve Şehircilik Bakanlığınca yetkilen-
dirilmiş laboratuvarlar tarafından numu-
ne alınıp analiz yapıldığı ve analiz sonuç-
larında bir değişim görülmediği kayde-
dildi. Yeraltı suyunda bir kirlenme tespit 
edilmediği, tesise göre derenin memba 
ve mansabından numune alınarak dere 
suyu parametrelerinin izlendiği ve dere-
de, tesisten kaynaklanan bir kirliliğin oluş-
tuğuna yönelik bir bulguya rastlanılmadı-
ğı tetkiklerin belli aralıklarla bildirildi.

TANRISEVEN: “KONU HASSASİYETLE DE-
ĞERLENDİRİLİYOR”

Tesiste yapılan incelemenin ardın-
dan bir değerlendirmede bulunan Vali 
Yardımcısı Tanrıseven, vatandaşların sağ-
lığının birinci derecede önemli olduğu-
nu belirterek, konunun titizlikle değerlen-

dirildiğini kaydetti.
Tanrıseven, “Sayın Valimiz Enver Ünlü 

konuyu hassasiyetle takip ediyor. Bu in-
celemedeki amacımız, tesisin mevcut 
durumunu yerinde incelemek, gerekli 
denetimleri yapmak ve yapılacak tespit-
lerle varsa aksayan yönlerin ilgili kurum-
larca giderilmesini sağlamaktır. Teknik ar-
kadaşlarımız detaylı raporlarını hazırlaya-
cak. Üniversitelerden de bu konuda ge-
rekli desteği alacağız. Vatandaşımızın 
sağlığı birinci derecede önemlidir” diye 
konuştu.

Tesis yetkililerinden tesisteki fiziki eksik-
liklerin giderilmesi ile ilgili yapım ve ona-
rım çalışmalarının bir an önce tamam-
lanması, toprak örtü ile depolama alanı-
nın üzerinin kapatılmasına hassasiyetle 
devam edilmesini isteyen Tanrıseven, il-
gili kurumların yetki ve sorumlulukları çer-
çevesinde Katı Atık Bertaraf Tesisinde de-
netimlere devam edilerek tespit edilen 
eksikliklerin işletmeci firmaya tebliğ edilip 
takibinin yapılacağını söyledi.

 Vali başarılı öğrencileri ödüllendirdi 
Giresun Valisi Enver Ünlü, 2020–2021 eği-

tim öğretim yılında çeşitli branşlarda başarılı 
olarak ödül alan öğrencileri kabul ederek, 
başarılarından dolayı kutladı.

Vali Ünlü, düzenlenen ödül töreninde ba-
şarılı olan öğrencileri kutlarken, “Bizleri başarı-
yı ödüllendirme adına bir araya getiren siz 
gençlere, değerli danışman öğretmenleri-
mize ve onlara destek olan okul müdürleri-
mize teşekkür ediyorum” dedi.

İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul Tosunoğlu, il-
gili okul müdürleri, öğretmenler ve ödül al-
maya hak kazanan öğrencilerin hazır bulun-
duğu törende; Milli Eğitim Bakanlığı Din Öğ-
retimi Genel Müdürlüğü tarafından Anadolu 
İmam Hatip Lisesi erkek öğrencileri arasında 

düzenlenen “Genç Sadâ Kuran-ı Kerim-i 
Güzel Okuma Yarışması” il finalinde başarılı 
olan 3 öğrenci ile TÜBİTAK Lise Öğrencileri 
Araştırma Projeleri Yarışmasında dereceye gi-
rerek Türkiye finaline katılma hakkı kazanan 9 
öğrenciye ödül verdi. Vali Ünlü, 2021 MSÜ 
(Milli Savunma Üniversitesi) Askeri Öğrenci 
Aday Belirleme Sınavı’nda ilk bine giren 4 öğ-
renciye de çeşitli hediyeler verdi.

Genç Sadâ Kuran-ı Kerim-i Güzel Okuma 
Yarışmasında; Bulancak Anadolu İHL’den Ab-
dulmalik Bulut il birincisi, Espiye Şehit Murat 
Şahin Anadolu İHL’den Gökdeniz Çelik il ikin-
cisi ve Tirebolu Şehit Yunus Yılmaz Anadolu 
İHL’den Fatih Bayram il üçüncüsü oldu.

TÜBİTAK Lise Öğrencileri Araştırma Projesi 

Yarışmasında; Giresun Fen Lisesinden Naz 
Alan, Umay Zeynep Dabağ ve Sena Ocak ile 
Giresun Özel Doğa Fen Lisesinden Buğra 
Kemal Korkut bölge birincisi, Giresun Fen Lise-
sinden Ömer Emre Savaşkan, Gülnur Yaşar 
ve Kadir Kemal bölge ikincisi, Giresun Fen Li-
sesinden Batuhan Yılmaz ile Hamdi Bozbağ 
Anadolu Lisesinden Kayahan Işık Emir bölge 
üçüncüsü olma başarısı gösterdi.

Giresun Fen Lisesinden; Ceyda Akdoğan, 
İbrahim Berkay Ceylan, Kerem Aslan ve Şev-
val Kır, ÖSYM tarafından 4 Nisan 2021 tarihin-
de, 81 ilde ve 95 sınav merkezinde 451 bin 
272 adayın katılımıyla gerçekleştirilen Milli Sa-
vunma Üniversitesi Askeri Öğrenci Aday Belir-
leme Sınavında ilk bin kişi arasına girdi.

Covid-19 Aşı bildirisi ödül getirdi

Giresun Üniversitesi Tıp Fakültesi Enfeksiyon Hastalıkları 
ve Klinik Mikrobiyoloji Ana Bilim Dalı Öğretim Üyesi Dr. Öğr. 
Üyesi İlknur Yavuz tarafından sözlü bildiri olarak sunulan 
“SARS-COV-2 Virüsüne Karşı Aşı Olanlar ve Olmayanlarda 
Gelişen COVID-19 Hastalığının Değerlendirilmesi: Ön Ça-
lışma Sonuçları” isimli çalışma, Türkiye Enfeksiyon Hastalık-
ları ve Klinik Mikrobiyoloji Uzmanlık Derneği tarafından 20-
23 Mayıs 2021 tarihinde düzenlenen 9. EKMUD Uluslarara-
sı Bilimsel Platformu’nda üçüncülük ödülüne layık görül-
dü.

Bildiriye destek olan Enfeksiyon Hastalıkları ve Klinik Mik-
robiyoloji Ana Bilim Dalı’ndan Prof. Dr. Meltem Arzu Yetkin, 
Dr. Öğr. Üyesi İlknur Yavuz, Dr. Öğr. Üyesi Ahmet Melih 
Şahin, Dr. Öğr. Üyesi Emsal Aydın, Arş. Gör. Dr. Emrullah 
Ataş ve Tıbbi Mikrobiyoloji Ana Bilim Dalı’ndan Doç.Dr. 
Emel Uzunoğlu ile Enfeksiyon Hastalıkları ve Klinik Mikrobi-
yoloji hekimleri Uzm Dr. Sinan Çetin ve Uzm. Dr. Feyza Ayte-
kin’i kutlayan rektörlük, başarılarının devamını diledi.



Avrupa Giresun Dernekleri Federasyonu (AGF) 
Başkanı Metin Çoban, GZT Giresunspor’un 44 yıllık 
hasrete son vererek Süper Lig’e yükselmesinden çok 
büyük mutluluk duyduklarını söyledi.

Çoban, yaptığı açıklamada, “Bizler memleketi-
mizden binlerce kilometre uzakta Giresunspor’un ba-
şarılarıyla her daim mutlu olduk, gurur duyduk” diye-
rek, şu ifadeleri kullandı:

“2020-2021 sezonunda TFF 1. Lig’den Süper Lig’e 
yükselen Giresunspor’umuzun bu tarihi başarısında 
emeği bulunan kulüp başkanımız Hakan Karaah-
met’ten malzemecimize kadar herkese, öncelikle 
bizlere yaşattıkları büyük sevinç nedeniyle teşekkür 
ediyoruz. Giresunspor’a yeni sezonda mücadele 
edeceği Süper Lig’de başarılarının devamını diliyo-
ruz.

Avrupa Giresun Federasyonu ve bu çatı altında 
toplanan dernekler olarak Giresunspor’umuzun her 
daim yanında ve destekçisi olduğumuzun bir kez 
daha altını çiziyor, tüm hemşerilerimize ve büyük Gi-
resunspor camiasına saygılarımızı sunuyoruz.”

Türkiye Futbol Federasyonu Yönetim Kurulu toplantısının ardından Türkiye'de 2020-2021 se-

zonunda Süper Lig, TFF 1'inci Lig, Misli.com 2'nci Lig, Misli.com 3'üncü Lig ve Ziraat Türkiye Ku-

pası müsabaka sonuçları tescil edildi. 44 yıl sonra Süper Lige çıkmayı başaran Giresunspor’un 

şampiyonluğu da böylece tescillenmiş oldu. Ayrıca gelecek sezonda Süper Lig'in 20, 1'inci 

Lig'in 19, Misli.com 2'nci Lig'in 39, Misli.com 3'üncü Lig'in ise 55 takımla oynanacağı belirtildi.

Türkiye Futbol Federasyonu'ndan konuyla ilgili yapılan açıklamada şu ifadelere yer verildi:

2020 - 2021 sezonunda Süper Lig, TFF 1. Lig, Misli.com 2. Lig, Misli.com 3. Lig ve Ziraat Tür-

kiye Kupası Müsabaka sonuçlarının, hakem raporlarındaki sonuçlara ve bu sonuçlar esas alı-

narak düzenlenen puan cetvellerine göre, Futbol Müsabaka Talima-

tı'nın 26. Maddesi hükmü gereğince tesciline karar verildi.

Geçen sezon yeni tip koronavirüs (Kovid-19) salgını nedeniyle düş-

menin kaldırıldığı profesyonel organizasyonlarda, bu sezon 12 ekip bir 

üst lige çıkarken, 29 takım ise yer aldığı kulvara veda etti.

Bölgesel Amatör Lig'de 9 Haziran Çarşamba günü başlayacak maç-

ların ardından 4 ekip, gelecek sezon Misli.com 3. Lig'de yer almaya 

hak kazanacak.

GİRESUNSPOR 44 YIL SONRA SÜPER LİGDE

Beşiktaş’ın şampiyonluğa ulaştığı Süper Lig'de Büyükşehir Beledi-

ye Erzurumspor, Denizlispor, Gençlerbirliği ve MKE Ankaragücü ta-

kımları küme düştü.

TFF 1. Lig'de Süper Lig vizesi alan ekiplerden Adana Demirspor 26, 

Giresunspor 44, Altay ise 18 yıl sonra tekrar Süper Lig'e döndü.

Daha önce Süper Lig tecrübeleri bulunan TFF 1. Lig'deki Akhisars-

por, Ankaraspor, Eskişehirspor, Misli.com 2. Lig'deki Elazığspor, Ha-

cettepe ve Kardemir Karabükspor küme düştü. Daha önce 6 sezon 

Süper Lig'de yer alan Misli.com 3. Lig ekiplerinden Manisaspor ise pro-

fesyonel liglere veda etti.

Şampiyonluk tescillendi

Avrupalı Giresunlular: “Gurur duyduk”

Giresunspor kupasını bekliyor
TFF 1. Ligde play-off şampiyonu Altay kupasını havaya kaldırırken, Giresunspor ve Adana Demirs-

por ise henüz kupalarına kavuşamadı.
TFF tarafından liglerin tescillenmesinin ardından gözler Giresunspor’un kupasına çevrildi. 1’inci 

Ligde play-off finalinde Altınordu’yu yenen Altay kupasına maçtan sonra kavuşurken ligi ilk iki sırada bi-
tiren Adana Demirspor ve Giresunspor ise henüz kupasına sahip olamadı.

Yeşil beyazlı taraftarlar liglerin tescillenmesinin ardından Giresunspor’un kupasına kavuşmasını dört 
gözle bekliyor.

Cumhurbaşkanı 
Erdoğan’dan tebrik

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, TFF 1. 
Lig'de ilk iki sırayı alan Adana Demirspor ve Gire-
sunspor ile play-off finalini kazanan Altay'ı tebrik 
etti.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, sosyal medya hesa-
bından, TFF 1. Lig’de ilk iki sırayı alan Adana De-
mirspor ve GZT Giresunspor ile play-off finalini ka-
zanan Altay’ı tebrik ederek başarılar diledi.

Erdoğan, "TFF 1. Lig’de ilk iki sırayı alan Adana 
Demirspor ve GZT Giresunspor ile play-off finalini 
kazanan Altay’ı ve taraftarlarını gönülden tebrik 
ediyor, üç kulübümüze de gelecek sezon Spor 
Toto Süper Lig’de başarılar diliyorum" dedi.


